
  

 
 
 

 
Trondheim, 11. april 2023 

Protokoll til styremøte nr. 2023-04 

Tid: Tirsdag 11. april 2023 klokken 1900  

Sted: Idrettens Hus, Trondheim (VGY deltar på Teams fra Istanbul pga Finale i EuroCup Women).  

 

Til stede: Arild Moe (AM), Trond Schwenke (TS), Guro Samanns (GS), Tone Merete Muthanna (TMM), Sverre 
Francis Uijting (SFU), Siri Refsnes (SR) og Viola Györgyi (VGY). 

Gjester: - 

Forfall: - Christoffer Robinson (CR) 

Referent: Trond Schwenke 

 

Saksliste: 

1) Godkjennelse av protokoll fra styremøte nr. 2023-03 

2) Godkjennelse av saksliste 

3) Saker til eventuelt 

4) Styrevedtak i perioden 

5) Administrative avgjørelser i perioden 

6) Daglig Leder drift (orientering) 

7) Økonomi (orientering) 

8) Regionsting 2023 (orientering) 

a) Årsberetning 2022 

b) Regnskap 2022 

c) Budsjett 2023 

d) Styrets økonomiske beretning 

e) Innkomne forslag 

9) Handlingsplan (orientering) 

10) Årsplan (orientering) 

11) Serieavvikling 2022/2023 (orientering) 

a) Serieavvikling 2022/2023 (orientering) 

b) Sluttspill 2022/2023 (orientering) 

12) Treningstider 2023/2024 (orientering/vedtak) 

13) Eventuelt 

https://basketballdommer.com/index.php/arkiv/artikkelliste/26-fiba/1456-fiba-gyoergyi-til-finale-i-eurocup-women


  

 

Sak 1 - Godkjennelse av protokoll (vedtak) 

Dokumentet «RM 2023 protokoll styremøte 2023-03» ble godkjent. 

 

Sak 2 - Godkjennelse av saksliste (vedtak) 

Sakslisten ble godkjent. 
 

Sak 3 – Saker til eventuelt 

Inger saker til eventuelt. 
 

Sak 4 - Styrevedtak i perioden (vedtak) 

Ingen styrevedtak i perioden. 

 

Sak 5 - Administrative avgjørelser i perioden (orientering) 

Ingen administrative avgjørelser i perioden. 

 

Sak 6 - Daglig Leder drift (orientering) 

På EB-arrangementet Tiller arrangerte i Rostenhallen ble dag 2 avlyst pga 

«snøkaos» i Trondheim søndag 12.03.23. 

 

NBBF har godkjent en dispensasjonssøknad fra overgangsreglementet for en spiller 

som meldte overgang fra Melhus til Tiller. 

 

Sverresborg Hoops Elite arrangerte BLNO-kvalifisering i Munkvollhallen helgen 24.-

26. mars. Nidaros Jets kom på 2. plass i kvalifiseringen og er kvalifisert til å spille i 

BLNO sesongen 2023/2024. Sverresborg Hoops Elite på 3. plass i kvalifiseringen av 

5 lag.  

 

Sak 7 – Økonomi (orientering)  

Fra Mathias: Regnskapet er ajour pr 31.03.23. 

 

  



  

 
 
 

Sak 8 – Regionsting 2023  

Innkalling til Regionsting 2023 mandag 24.04.23 er sendt ut til klubbene og publisert 

her: https://www.basket.no/regioner/region-midt/2020/regionsting-2023/ 
 

a) Å rsberetning 

Årsberetning blir lagt ut i TEAMS så snart den er ferdig. 
 

b) Regnskap 2022 

Regnskapet er hos kontrollkomiteen. 
 

c) Budsjett 2023 

Det legges ut forslag i TEAMS til nytt budsjett etter samtale med Mathias. 
 

d) Styrets økonomiske beretning 

Dokumentene til Regionstinget skal publiseres senest mandag 17.04.23.  
 

e) Innkomne forslag 
Det har ikke kommet noen innkomne forslag. Frist for dette fra klubbene var mandag 

10.04.23. 

 

Sak 9 – Handlingsplan (orientering) 

VGY hadde HAL-møte med Ragnhild Riis torsdag 16.03.23. NBBF Region Midt er 

ajour. 
 

Sak 10 – Årsplan (orientering) 

 

EasyBasket arrangeres i Fosslia Fjellhall helgen 22.-23. april. Arrangør: Stjørdal 

Basket. 

 

Det blir arrangert et kamplederkurs i forbindelse med EasyBasket på Stjørdal. Ikke 

alle detaljer er spikret ennå, men det vil bli publisert på basket.no og sendt ut til 

klubbledere i løpet av de neste dagene. 

 

Det jobbes med å sette opp et EasyBasket-trenerkurs nord i Trøndelag helgen 3.-4. 

juni. 

 

Det arbeides med tentativ terminliste 2023/2024. Denne blir klar til neste klubbmøte. 

  



  

 

Sak 11 – Serieavvikling (orientering/vedtak) 

a) Serieavvikling (orientering) 

Søndag 12.03.23 var det «snøkaos» i Trondheim. Dette medførte til at 3 kamper 

måtte omberammes (U16 Steinkjer – Melhus, 2M Stranda – NTNUI Bears og 2M 

Singsaker – Sverresborg Hoops Elite). Alle kampene er omberammet, og Stranda – 

NTNUI Bears avslutter sesongen i Region Midt lørdag 29.04.23. 

 

Siden forrige styremøte har det vært 2 walkover-kamper. U13 Ranheim kunne ikke 

stille lag mot Sverresborg Hoops G10 og 2M Stjørdal kunne ikke stille lag mot 

Stranda. Stjørdal sin kamp var i Stranda, så i tillegg til boten for walkover må de også 

betale stipulerte reiseutgifter i henhold til regionens honorar- og bøte-reglement. 

 

Det har blitt omberammet 2 kamper siden forrige styremøte.  

 

Alle serier bortsett fra 1M og 2M er ferdigspilt. Det er delt ut pokaler til serievinnere i 

alle andre serier. Bilder av alle serievinnere blir publisert på Facebook. 

 

Det har kommet inn en dommerrapport på en spiller i perioden. Denne vil bli fulgt opp 

av administrasjonen.  

 

b) Sluttspill sesongen 2022/2023 (orientering) 

Sverresborg Hoops arrangerer sluttspill i U17 og U19. Ålesund har sagt i fra at de 

ikke kommer til å delta på U17-sluttspillet, så her vil Midtbyen bli spurt om de ønsker 

å delta. 

 

Når det gjelder sluttspill i U14 så var det 4 lag som skilte seg ut ifra resten av lagene 

(Sverresborg Hoops G09 Grønn, Molde, Ranheim og Steinkjer). Steinkjer har meldt 

ifra at de ikke kommer til å delta på et sluttspill i Molde i mai. Dette var alternativet 

som Ranheim spilte inn, siden Ranheim og Molde skal delta på Hansa-cup. Av de 

neste 4 lagene på tabellen så er 3 lag «dispensasjons-lag» og Singsaker har sagt at 

de ikke ønsker å delta på sluttspill. 

 

Det blir satt opp et forslag på kampoppsett og sluttspill arrangeres for U17, 15-16 

april og U17-U19, 21 og 23 april. For U14 er det ikke avklart endelig tidspunkt. 

  



  

 
 
 

Sak 12 – Treningstider 2023/2024 (orientering) 

Fra forslaget til protokoll for styremøte 2023-03: Arbeid med nytt forslag til nøkkel for 

fordeling av treningstider fortsetter. Det vil bli delt med klubbene for å få innspill fra de 

før en endelig nøkkel vedtas av styret. 

 

NTNUI og Klæbu har etter forrige styremøte sendt inn forespørsel om treningstid.  

 

Klæbu har ikke nok medlemmer fra Idrettsregistreringen pr 31.12.22 til at de får tildelt 

noe ut ifra nøkkelen. VGY har bedt Klæbu om å søke om halltid i gymsaler, da de 

opplyser at de er 15 medlemmer. 
 
 

Sak 13 – Eventuelt 

 


